



南強國際影視傳播有限公司

TEL : 02-82216511 FAX : 02-82216495

http://wellgotaiwan.com.tw

發行日期:20121106

恐龍火車 原顎龜寶琳 DVD

DINOSAUR TRAIN Triassic Turtle



【產品規格】

規	格：DVD 單片裝
片	長：57 分鐘
級	數：普遍級
產	編：WD-333
發	音：中文、英文
音	效：STEREO
字	幕：中文(繁、簡)/英文

【內容介紹】

PBS KIDS 卡通頻道最受歡迎的兒童音樂冒險節目

恐龍與火車組合，激發孩子們的好奇心 可選中文配音

美國兒童節目製作公司推出的「恐龍火車」，主要針對學齡前三到六歲兒童設計的知識性冒險節目。小暴龍巴迪和領養他的翼手龍爸爸、媽媽、兄弟姐妹泰妮、珊妮以及小唐坐著火車，讓列車長帶他們探索叢林、沼澤、火山和海洋，並且參觀了三疊紀，侏羅紀和白堊紀，讓小朋友們在玩樂間更進一步了解生命科學，自然史和古生物學。

原顎龜寶琳 Triassic Turtle

來自白堊紀和三疊紀的原顎龜看起來與其他烏龜一樣，可是他們卻是唯一無法把頭縮進殼裡的烏龜，翼手龍家族們今天要老遠的回到三疊紀時期找原顎龜一探究竟！

Don mistakes a shell for a rock and meets Adam Adocus, a turtle with a head he can retract into his shell for self-defense. The Pteranodon family travels to the Triassic and meets Pauline Proganochelys, another kind of turtle who shares her own methods of defending herself.



三角龍寶寶 Tank's Baby Brother

三角龍坦克要有弟弟囉！翼手龍家族們到三角龍村去探望三角龍寶寶，大家都為新成員感到興奮，寶寶吸引了所有的關心讓坦克覺得有點寂寞。

Tank Triceratops has a new baby brother that everyone dotes on, making Tank feel left out. Buddy, Tiny, and Tank play with some older kid Triceratops, and Tank learns the perks of being a big brother.

始盜龍艾瑪 Erma Eoraptor

你們知道第一代的恐龍是什麼龍嗎？翼手龍家族們今天要去尋找答案囉，生活在三疊紀的始盜龍是最早出生的恐龍，他們能夠遇到始盜龍嗎？

Buddy, Tiny, and Mrs. Pteranodon go on an expedition all the way back to the Triassic Time Period to meet Erma Eoraptor, one the first species of dinosaur that ever lived. They ride to the end of the line to find Erma, and then bring her back for a ride on the Dinosaur Train!

火山爆發 Under the Volcano

今天是火山探險之旅！翼手龍家族和恐龍火車上的朋友們一起搭上火車到火山谷去看即將爆發的火山，火山是一座會冒煙的山，它有滾燙的熔岩、黑煙，因為地球的震動讓火山爆發，噴出岩漿。

Buddy, Tiny and Dad take the Dinosaur Train to see Old Smoky, the local volcano. It's such a spectacular sight that they go back for the rest of the family, only to discover they've already gone to see the volcano! The merry mix-up concludes as the whole family meets up just in time to catch Old Smoky erupting.

※歡迎上南強 YouTube 頻道觀看預告或是上南強 Facebook 粉絲團分享你的觀看心得！※

YouTube 頻道：<http://www.youtube.com/user/WellgoTaiwan>

Facebook 粉絲團：<http://www.facebook.com/wellgotaiwan>